
Motioner till årsmöte för VÄnsterpartiet KArlstad 2025 
 
 
1. 
Rapport från de kommunala nämnderna och kommunfullmäktige 
 
Jag skulle tycka det vore intressant som medlem att under mandatperioden få någon form 
av redogörelse från dem som sitter i de kommunala nämnderna. Det skulle vara värdefullt att 
veta vilka frågor man tycker är angelägna, svårlösta, omdiskuterade och så vidare. Kanske 
kan medlemsmötet bidra med konstruktiva synpunkter. Ett sådant möte skulle inte behöva 
vara beslutande utan mer informativt och innebära utbytande av tankar. Redan nu 
förekommer sådan information, ofta med någon inbjuden tjänsteman som informerar, i 
samband med budgetarbetet eller någon särskild fråga som ska beslutas. Men jag tycker det 
vore bra om den kommunala politikens olika områden uppmärksammas mer regelbundet 
utan att något speciellt beslut står för dörren.  
 
Jag föreslår  
att styrelsen tillsammans med kommunala gruppen planerar medlemsmöten för information 
om kommunalpolitik enligt ovanstående intentioner  
 
 
 
 
2. 
Vad händer inom socialtjänsten? 
 
Inom kort kommer en ny Socialtjänstlag. Jag tycker det vore värdefullt att höra vad det 
kommer att innebära. Även med tanke på det ökande våldet i samhället och att kraven på 
förebyggande insatser börjar få genomslag vid sidan av satsningar på polis, rättsväsende 
och straff känns det angeläget att veta hur rustat Karlstad är i dessa frågor. Samarbete och 
sekretessfrågor framhålls ofta som viktigt, varför information och diskussion om närliggande 
områden såsom skola och fritid också bör tas upp. 
 
Jag föreslår 
att socialtjänstens verksamhet och att även samarbetet med skola och fritidsverksamhet 
belyses vid något medlemsmöte. 
 
Eva Grip 
 
 


